
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES-VERBAL 

Incheiat cu prilejul desfa�urarii �edintei ordinare a Consiliului Local din 
data de 29 FEBRUARIE 2024. 

Prin Dispozitia nr. 259 din 23 FEBRUARIE 2024, emisa de Primarul 
Municipiului Giurgiu, a fost convocata �edinta ordinara a Consiliului Local 

pentru data de 29 FEBRUARIE 2024, ora 14°0
• 

Prezenfi: 

1. Damian Marian
2. Tiganila George
3. Gadea Gheorghe
4. Funieru Catalin
5. Pana Gheorghe
6. Bu�cu Gheorghe
7. Muscalu Ionel
8. Peptanaru Gigica
9. Costache Robert
1 O.Maroiu Marian
11.Nichita Tereza
12.Andrei Sandel Mihail
13 .Daut loan Adrian
14.Sandulescu Petronela
15.Palalau Gheorghita Stelian
16.Sirbu Adelina

ABSENT!: 

17. Ionita Ciprian Liviu - motivat conform infonnare nr. 22459/29.02.2024

1nregistrata �i comunicata la Directia Juridica �i Administratie Locala -

Compartiment Administratie Locala �i Relatia cu Consiliul Local dupa

des:fa�urarea �edintei.

18. Cioaca Ionut - motivat conform infonnare nr. 22461/29.02.2024 - inregistrata

�i comunicata la Directia Juridica �i Administratie Locala - Compartiment

Administratie Locala �i Relatia cu Consiliul Local dupa des:fa�urarea �edintei.

19. Nicorescu Gelu - nemotivat.
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Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Sarut mana doamnelor, buna ziua 
domnilor! Doamna secretar general, avem cvorum? 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Da domnule pre�edinte, sunt prezenti 
16 consilieri locali, absenteaza nemotivat 3 consilieri, domnii Ionifa Ciprian, domnul Cioaca 
Ionut �i domnul Nicorescu Gelu iar pentru 2 dintre consilierii locali, respectiv domnul 
Cainaru Codrut �i domnul Ion Marian urmeaza sa se constate incetarea de drept a mandatului 
de consilier. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc, atunci sa ascultam imnul 
de stat. 

Se intoneazii imnul de stat. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc frumos! Incepem �edinta 
de astazi prin aprobarea proceselor verbale din data de 08.02.2024, cine este pentru? Cu 
unanimitate a fost aprobat (16 voturi). Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 
�i procesul verbal din data de 10.02.2024? Cine este pentru? Unanimitate 16 voturi. Se abtine 
cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. A trecut �i acesta. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnule pre�edinte daca imi permiteti, 
doamnelor consilieri, domnilori consilieri, a� avea propunerea ca pe proiectele de hotarari 
dupa punctul 1 care reprezinta vacantarea locului domnului Cainaru Codrut pe functia de 
consilier sa fie introdus imediat vacantarea pentru domnul Ion Marian din cauza demisiei 
dumnealui �i este vorba tot de vacantarea locului acestuia din cadrul Consiliului Local al 
Municipiului Giurgiu. Mulfumesc! 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Deci punctul suplimentar 1 sa devina 
punctul 2, cine este pentru? Unanimitate cu 16 voturi.Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine 
cineva? Nu, multumesc. 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Sa supuneti aprobarii ordinea de zi �i 
punctul suplimentar. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Supun acum la vot ordinea de zi cu 
aceasta suplimentare spusa de domnul primar, cine este pentru? Unanimitate cu 16 
voturi.Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

1. Proiect de hotarare nr. 57/21.02.2024 privind constatarea incetarii de drept a
mandatului de consilier al domnului CAINARU CODRUT - VICTOR �i vacantarea 
locului acestuia din cadrul Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie 
publica locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Sunt discutii? Nu cred. Cine este 
pentru? Cu unanimitate (16 voturi) Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni, am 
constatat ca domnul Cainaru Codrut Victor �i-a dat demisia �i a vacantat acest post. 

PSl. Proiect de hotarare nr. 66/28.02.2024 privind constatarea incetarii de drept 
a mandatului de consilier al domnului ION MARIAN �i vacantarea locului acestuia din 
cadrul Consiliului Local al Municipiului Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ion el: A vizul comisiei administratie 

publica locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va multumesc! Discutii? Nu sunt. 
cine este pentru? Unanimitate (16 voturi). Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? 
Nimeni. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Asta inseamna ca se modifica �i cvorumul? 

Doamna secretar general Baiceanu Liliana: Da, codul prevede ca de la data incetarii 
mandatului nu se mai ia in calcul la stabilirea cvorumului. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Deci iata avem 19, un Consiliu 
format din 19 consilieri acum. 

2. Proiect de hotarare nr. 2/09.01.2024 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
,,CONSTRUIRE SPATIU COMERCIAL PARTER iNALT", beneficiar Corin - George 
Costea. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul com1S1e1 urbanism �1 

amenajarea teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalin: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va multumesc! Discutii? Nu sunt. 
Cine este pentru? Unanimitate (16 voturi). Cineva impotriva? Nimeni. Se abfine cineva? 
Nimeni. 

3. Proiect de hotarare nr. 3/09.01.2024 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
,,Hala de producfie �i depozitare, locuinfa de serviciu �i sistematizare verticala", 
beneficiar REOS PRODUCTION S.R.L. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul com1S1e1 urbanism �1 

amenajarea teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalin: A viz favorabil. 
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Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc,discutii? Nu sunt. Cine 
este pentru? Unanimitate (16 voturi). Cineva impotriva? Nimeni. Se abfine cineva? Nimeni. 

4. Proiect de hotarare nr. 5/12.01.2024 privind aprobarea �i aplicarea taxelor pentru
eliberarea copiilor documentelor arhivate. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie 

publica locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc,discutii? Nu sunt. Cine 
este pentru? Unanimitate (16 voturi). Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

5. Proiect de hotarare nr. 30/05.02.2024 privind modificarea Hotararii Consiliului
Local al Municipiului Giurgiu nr. 264/29.07.2021. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: A vizul comisiei administrafie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Discufii? Nu sunt. Cine este pentru? 
Unanimitate (16 voturi). Cineva impotriva? Nimeni. Se abfine cineva? Nimeni. 

6. Proiect de hotarare nr. 43/14.02.2024 privind aprobarea unui Acord de infrafire
intre Municipiul Giurgiu, Judeful Giurgiu din Romania �i Municipiul Tivat din 
Muntenegru. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ion el: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Discufii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abfine cineva? Nimeni. 
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7. Proiect de hotarare nr. 44/14.02.2024 privind actualizarea Planului de analiza �i

acoperire a riscurilor al Municipiului Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

8. Proiect de hotarare nr. 54/21.02.2024 privind incheierea Acordului de parteneriat

intre Municipiul Giurgiu �i Inspectoratul �colar Judetean Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: A vizul comisiei invatamant, sanatate, 
social-culturale, sportive, culte �i familie? 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

9. Proiect de hotarare nr. 36/08.02.2024 privind aprobarea reglementarii situatiei

juridice a unor terenuri situate in intravilanul Municipiului Giurgiu �i aprobarea 

Rapoartelor de evaluare aferente. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ion el: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

10. Proiect de hotarare nr. 42/12.02.2024 privind includerea in domeniul public al

Municipiului Giurgiu a unor obiective de investifii �i darea in administrare catre 

Societatea Comerciala Giurgiu Servicii Locale S.A. in reorganizare. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

11. Proiect de hotarare nr. 45/15.02.2024 privind aprobarea vanzarii prin atribuire

directa a unui teren in suprafafa de 200,00 mp., situat in Municipiul Giurgiu, 

Bulevardul Mihai Viteazu, nr. 22. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Dornnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Dornnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Dornnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt, au fost discutii 

doar pe margine. Cine este pentru? Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se 

abtine cineva? Nimeni. 

12. Proiect de hotarare nr. 46/16.02.2024 privind insu�irea propunerii de concesionare

prin licitafie publica �i aprobarea Studiului de Oportunitate �i Raportului de evaluare 

privind concesionarea prin licitafie publica a unui teren, aparfinand domeniului privat 

al Municipiului Giurgiu, identificat cu nurnar cadastral 37793, situat in intravilanul 

Municipiul Giurgiu, strada Gloriei, adiacent nr. 7. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 
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Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ion el: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul com1s1e1 urbanism �1

amenajarea teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalin: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Multumesc, sunt discutii? Nu. L-a� 

intreba totu�i pe dornnul director sa ne spuna cate ceva despre acest subiect. 

Domnul director Traistaru Cristian: Propunerea este la solicitarea unei persoane 

fizice, juridice ma scuzati, are depus un proiect in vederea concesionarii acestui teren. 

Acesta este doar un aviz de prinicpiu urmand sa aprobati documentatia intr-o viitoare 

�edinta pentru organizarea licitatiei. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Multumesc, alte discutii? Cine este 

pentru? (14 voturi). Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Doua abtineri (dornnii 

viceprimari Damian Marian �i Muscalu Ionel). Va rog sa inchideti telefoanele pe margine. 

13. Proiect de hotarare nr. 49/19.02.2024 privind aprobarea trecerii din domeniul

public al Municipiului Giurgiu in domeniul public al Judefului Giurgiu a unui teren 

situat in intravilanul Municipiului Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: Aviz favorabil cu un vot impotriva din partea domnului 

consilier Maroiu. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil cu un amendament. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Va rog. 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Noi propunem, daca in timp de 5 ani proiectul 

nu se realizeaza, proiectul privind campusul, terenul sa reintre in patrimoniul... 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ion el: A vizul comisiei urbanism �1

amenajarea teritoriului, protectia mediului, agricultura �i turism? 

Domnul consilier Funieru Catalin: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Daca nu sunt discutii votam 
prima data proiectul a�a cum este el �i apoi cu amendament? Va rog sa mai faceti odata 
amendamentul exact ca sa-1 propun la vot cu amendament direct. 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Deci daca pe o perioada de 5 ani proiectul 
privind campusul nu se implementeaza, nu se realizeaza, terenul sa reintre in patrimoniul 
Municipiului. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Am inteles, multumesc! Deci supun 
la vot Consiliului Local acest proiect cu amendamentul propus de comisia Buget Finante, 
cine este pentru? 13 voturi. Se abtine cineva? o abtinere (domnul Maroiu Marian). Cineva 
Impotriva? 2 voturi (doamnele consilier Nichita Tereza �i Sandulescu Petronela). 

14. Proiect de hotarare nr. 50/19.02.2024 privind neexercitarea dreptului de

preempfiune asupra imobilului situat in strada Pacii, nr. 3, Municipiul Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ion el: A vizul comisiei administrafie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorgbe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 
Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

15. Proiect de hotarare nr. 51/19.02.2024 privind darea in administrare a unor spafii

din imobilul situat in Municipiul Giurgiu, strada Mircea eel Batran, nr. 21, catre �coala 

Gimnaziala de Arta ,, Victor Karp is" Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 
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Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ion el: A vizul comisiei invatamant, sanatate, 

social--culturale, sportive, culte �i familie? 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Cine este pentru? Unanimitate cu 16 

voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nu. 

16. Proiect de hotarare nr. 52/20.02.2024 privind trecerea din domeniul privat al
Municipiului Giurgiu in domeniul public al acestuia �i includerea in Registrul Local al 
Spafiilor Verzi a unui teren situat in intravilanul Municipiului Giurgiu, Bulevardul 
Mihai Viteazu, FN. 

Avizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate (16 voturi).Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? Nimeni. 

17. Proiect de hotarare nr. 53/20.02.2024 privind aprobarea trecerii din domeniul

public in domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unui segment de conducta de 

transport agent termic in vederea scoaterii din funcfiune, casarii �i desfiinfarii. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

15 voturi. Cineva impotriva? Nimeni. Se abtine cineva? o abtinere ( domnul consilier Palalau 

Gheorghita). 
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18. Proiect de hotarare nr. 55/21.02.2024 privind aprobarea Listei de repartizare a
locuintelor pentru tineri in regim de incbiriere construite prin Agentia Nationala 
pentru Locuinte, intocmita in baza Listei de prioritati finala pentru acordarea locuintei 
A.N.L., aprobata prin Hotararea Consiliului Local nr. 332/27.10.2022. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: A vizul comisiei administratie pub Ii ca 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Cine este pentru? Unanimitate cu 16 

voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

19. Proiect de hotarare nr. 56/21.02.2024 privind vanzarea Iocuintelor pentru tineri,
construite prin Agentia Nationala pentru Locuinte, situate in Municipiul Giurgiu catre 
titularii contractelor de inchiriere. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Avizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: Discutii? Cine este pentru? 

Unanimitate cu 16 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

20. Proiect de hotarare nr. 59/21.02.2024 privind aprobarea incheierii unei Conventii
intre SOCIETATEA NATIONALA. DE GAZE NATURALE ROMGAZ S.A., Societatea 
UZINA TERMOELECTRICA PRODUCTION GIURGIU S.A. �i MUNICIPIUL 
GIURGIU. 

Avizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu lonel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Discutii? Nu sunt. De fapt am mai 

votat. Cine este pentru? Unanimitate cu 16 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 

1mpotriva? Nimeni. 

21. Proiect de hotarare nr. 60/22.02.2024 privind aprobarea Bugetului de venituri �i
cheltuieli al Societafii P AZA. PUBLICA. GIURGIU S.A. pe anul 2024. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfii Muscalu lonel: Avizul com1s1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: A vizul comisiei servicii pub lice, 

munca �i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate cu 16 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 1mpotriva? Nimeni. 

22. Proiect de hotarare nr. 48/19.02.2024 privind aprobarea inchirierii prin atribuire
directii a spafiului situat in incinta Liceului Teoretic ,,Nicolae Cartojan" fostul internat, 
etaj I, aparfinand domeniului public al Municipiului Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu lonel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate cu 16 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva 1mpotriva? Nimeni. 
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Domnul consilier Palalau Gheoghita: Multumesc frumos, cu acordul dumneavoastra 
domnule pre�edinte ca din acest moment sa ma retrag din �edinta pentru di urmeaza un 
punct pe ordinea de zi ce prive�te activitatea Zonei Libere. Din acest moment a� dori sa se 
consemneze ca nu particip la aceasta �edinta �i cu atat mai putin la vot. Multumesc! 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Multumesc! Va uram o zi buna in 
continuare, domnule consilier. 

Domnul consilier Piiliiliiu Gheorghifii piiriise1te sala de 1edinfii. 

23. Proiect de hotarare nr. 58/21.02.2024 privind darea in administrare a etajului III

din cladirea internat a Liceului Teoretic ,,Nicolae Cartojan" Giurgiu, catre Palatul 

Copiilor Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 
locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 
administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Avizul comisiei invatamant, sanatate, 
social-culturale, sportive, culte �i familie? 

Domnul consilier Gadea Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinja Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 
Unanimitate cu 15 voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. Aici cred 
ca trebuie totu�i facuta o discutie referitoare la Palatul Copiilor din Giurgiu pentru ca am 
vazut in ultima perioada discutii facute in spatiul public �i cred ca trebuie sa spunem 
tuturor cetatenilor din Municipiul Giurgiu ca acest Palat al Copiilor nu se afla in 
administrarea Primariei Municipiului Giurgiu �i nu face in niciun fel, nu putem in niciun 
fel sa intervenim acolo decat astfel cum am facut astazi, ajutandu-i pe cei de la Palatul 
Copiilor sa-�i defa�oare activitatea in continuare. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Ii ajutam �i spunem cine este beneficiarul, 
Ministerul Educatiei. 

24. Proiect de hotarare nr. 61/22.02.2024 privind aprobarea Bugetului de venituri �i
cheltuieli al Societatii Administratia Zonei Libere Giurgiu S.A. pe anul 2024. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1sie1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate cu 15 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

25. Proiect de hotarare nr. 62/22.02.2024 privind aprobarea dreptului de uz �i

servitute in favoarea DISTRIGAZ SUD RETELE S.R.L �i ENGIE Romania S.A. de 

trecere subterana �i supraterana asupra a doua terenuri aparfinand Municipiului 

Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ion el: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate cu 15 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

26. Proiect de hotarare nr. 63/22.02.2024 privind alocarea majorarii capitalului social

al Societafii GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A., aprobata prin Hotararea Consiliului 

Local nr. 232 din 31.08.2023. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ion el: A vizul com1S1e1 servicii publice, 

munca �i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 
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Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate cu 15 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

27. Proiect de hotarare nr. 64/22.02.2024 privind darea in administrare a unor

aparate de iluminat stradal catre unele unitafi de invafamant din Municipiul Giurgiu. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul comisiei administrafie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Daut loan: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: Aviz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? 

Unanimitate cu 15 voturi.Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

28. Proiect de hotarare nr. 65/23.02.2024 privind aprobarea Bugetului de venituri �i

cheltuieli al Societafii Giurgiu Construcfii Edilitare S.R.L. pe anul 2024. 

A vizul Comisiilor de specialitate: 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul comisiei administratie publica 

locala, juridic �i de disciplina? 

Domnul consilier Dant loan: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Avizul com1S1e1 buget-finante, 

administrarea domeniului public �i privat? 

Domnul consilier Bu�cu Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: A vizul com1sie1 servicii publice, 

munca �i protectie sociala? 

Domnul consilier Pana Gheorghe: A viz favorabil. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ione): Discutii? Nu sunt. Cine este pentru? ? 

Unanimitate cu 15 voturi. Se abtine cineva? Nimeni. Cineva impotriva? Nimeni. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Musca Ju Ionel: A vem o informare a Directiei de 

Servicii Publice cu privire la transportul public local de persoane, la mapa, raportul privind 

rezultatul inventarierii patrimoniului Municipiului Giurgiu �i cred ca ordinea de zi, pe 

suplimentara ... Nu era la mapa. Informare a Operatorului Regional Apa Service S.A 

solicitat de catre domnii consilieri inregistrata la Primaria Municipiului Giurgiu nr. 
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20231/23.02.2024 referitoare la preturile �i tarifele practicate in prezent de catre Societatea 
APA SERVICE S.A. Giurgiu., ok, o aveti la mapa. Trecem la Diverse. Va rog. 

DIVERSE 

Doamna consilier Peptanaru Gigica: Cu permisiunea dumneavoastra am 2 intrebari 
de la cetateni. Prima este o intrebare legata de Casa Tudor Vianu, am vazut �i in spatiu 
virtual discutii despre aceasta. Cei care m-au intrebat n-am �tiut ce sa le spun decat partial, 
ca aceasta cladire face parte din patrimoniul muzeului, mai departe n-am �tiut. Daca poate 
cineva sa ne raspunda la aceasta intrebare iar a doua intrebare este vorba de cablurile de pe 
stalpi care nu mai sunt functionabile nu sunt scoase de catre operator pentru ca ati vazut �i 
dumneavoastra cum atama prin diverse locuri. Ale cui sunt? Ai cui sunt stalpii? 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ione): Multumesc pentru intrebari, la prima 
intrebare am sa va raspund eu �i dupa aceea Directia Tehnica �i Directia Patrimoniu. Deci 
referitor la casa memoriala Tudor Vianu, acolo i�i desf'�oara activitatea Sectia de 
Arheologie a Muzeului Judetean Teohari Antonescu, in doua dintre incaperi �i de 
asemenea in celelalte spatii sunt chiria�i. Sunt doua familii care locuiesc acolo. Mai 
departe ii dau cuvantul doamnei director de la Directia Tehnica �i apoi domnului director 
Traistaru. Va rog. 

Doamna director Ghita Alice: Aici ar trebui facuta o reabilitare dar la momentul 
acesta nu avem o lucrare in lista de investitii pentru acest obiectiv. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ione): Da, �tim. 

Domnul director Traistaru Cristian: A�a cum a prezentat �i domnul viceprimar 
spatiul este ocupat de chiria�i �i de muzeu. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: De varsta inaintata, da? Pe care nu 
prea putem sa le mutam pentru ca au o varsta chiar foarte inaintata. 

Domnul director Traistaru Cristian: Cladirea a fost expertizata printr-un raport pe 
care vi I-am prezentat �i in Consiliul Local. Fiind incadrat in clasa de rise necesita o 
consolidare. Pentru consolidare necesita o documentatie mai speciala incat figureaza in 
lista de monumente istorice, numai cu aviz, facuta numai cu proiectant autorizat sau 
arhitect. in perspectiva avem in vedere in functie de buget �i in functie de surse sa luam 
autorizatii de la Ministerul Culturii in vederea intocmirii documentatiei. 

Domnul pre�edinte de �edinta Muscalu Ionel: Pana acum primaria a fa.cut 
demersurile tehnice necesare pentru e vedea care este starea acestei cladiri pentru ca 
dincolo de cum arata ea �i cum o vedem noi cu totii ea trebuie sa treaca prin ni�te proceduri 
tehnice speciale avand in vedere ca este in incadrata in lista monumentelor, lucruri pe care 
primaria a inceput sa le faca, celelalte vin dupa aceasta �i cu certitudine daca vor exista 
bani se va face �i refacerea. 
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Domnul primar Anghelescu Adrian: Pe de alta parte am facut �i interpelari la 
Ministerul Dezvotarii fiindca sunt o groaza de municipii re�edinte de judet �i alte zone din 
Romania care au primit bani pentru monumente, pentru cladiri de patrimoniu, Giurgiu a 
fost vaduvit de-a lungul a 34 de ani asupra tuturor solicitarilor pe care le-a avut, toti care au 
fost aici. A vem promisiunea dar cine �tie, in functie de conjunctura, ca ne va ajuta cu cei 
2% pentru monumente, ca ne vor ajuta �i pe noi de data aceasta. In ceea ce prive�te 
cablurile nu va spun ca aceasta problema treneaza eel putin din timpul mandatului meu de 
3 ani �i 2 luni, in fiecare an facem incercari repetate la toti operatorii sa-�i recunoasca 
cablurile. Domnul director adjunct este aici, domnul Epure, spune ultima data cand ai facut 
aceasta interventie �i daca s-a prezentat cineva? 

Domnul director adjunct Epure Emil: Am racut-o la sfar�itul anului trecut, nu s-a 
prezentat niciun operator de cablu sau tv. Vreau sa va asigur ca acele cabluri care atarna nu 
apaqin sistemului de iluminat public, sunt de cablu, tv, internet. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: In ceea ce prive�te legislatia privind coercitia 
eu nu ma pot transforma nici ma.car in Robin Hood pentru faptul ca nu �i-au recunocut 
cablurile, sa dau jos acele cabluri fiindca putem sa avem parte de procese interminabile de 
vandalizare. Vom parcurge toate etapele legislative cu toate ca va spun, eu incerc rara 
sfaqit. Conditionalitatea data de catre autoritatea in domeniu este de a crea o alternativa 
pentru a transfera cablurile in subteran. Pe de alta parte chiar daca vom ajunge in situatia �i 
va garantez ca vom ajunge in situatia in care vom da cablurile care nu sunt recunoascute de 
catre operator dar va dati seama ce inseamna pentru pentru populatie ca nu vor mai veni sa
ti recunoascii nici cablurile care sunt operabile fiindca cetatenii vor riimane rara cablu tv, 
rara internet, aceasta este de fapt �i de drept adevarata problemii cu care ne confruntiim, sa 
ne puna pe noi in a�a pozitie incat noi sa taiem cablurile, cetatenii sa dea vina pe primarie, 
neavand alternativa. Eliberam pana la urma, va garantez, toate cablurile de pe stalpi care 
apaqin primariei pentru ca alti stalpi apaqin Enel-ului �i ce vom face cu miile de tone de 
cabluri. Normal ca trebuie sa luam atitudine dar va spun cinstit ca sunt ni�te costuri, 
costurile de neutralizare de transport ale acestor cabluri reprezinta cam o treime din 
bugetul primariei dar trebuie sii incepem de undeva. Pe mine ma deranjeaza �i fac un apel 
public, poate este cineva care ne urmare�te dintre ace�ti operatori, domnilor, doamnelor, 
veniti �i recunoa�teti-va cablurile operabile. Nu existii alte solutii. Nimeni nu vrea sa 
plateasca in acest ora�. Multumesc. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Vis a vis de cabluri, domnule primar cred ca �i 
daca le dam jos nu avem unde sa le punem. Ar fi trebuit ca in proiectele acestea pe care noi 
le implementiim astazi sii avem �i o posibilitate de a trece in subteran folosirea acestora dar 
din pacate nu a fost prevazut a�a ceva. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Este corect ceea ce spuneti, nu a fost prevazut 
dar i-am invitat inainte de a incepe lucrarile pe toti operatorii ca sa creeze o cale alternativa 
in subteran cu caminele de vizitare. Le-am propus acest lucru sa-i las pe ei, 5 ani, 7 ani, cat 
considera dumnealor sa ia toate taxele a tuturor operatorile pe care i-a�i fi transferat creand 
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aceasta solutie alternativa. Nu s-a prezentat nimeni plus costurile ar fi fost minimale, 
oricum desfiiceam totul, fiiceam �i sapatura. 

Domnul consilier Maroiu Marian: De ce nu facem noi in subteran �i ei sa vina sa ne 
plateasca noua? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Fiindca domnul Maroiu, toate impozitele �i 
taxele platite de catre persoanele fizice �i juridice din acest ora� reprezinta undeva la 36 de 
milioane de lei, numai Directia de Servicii Publice are un buget anual de 80 de milioane, 
restul sumelor reprezentand functionarea, anvelopa salariala fiind din cotele de IV iar la 
�coli fiind din cotele per elev. Va dati seama ca oricine ar fi in locul meu, oricine ar vrea sa 
faca orice �i peste noapte sa arate �i ora�ul nostru ca orice ora� civilizat din Romania, sa 
nu-Imai comparam cu altceva trebuie sa avem la un moment dat con�tiinta sa nu mai ne 
ducem dincolo decat ne este plapuma fiindca toate majorarile ulterioare �i toate 
modificarile �i toate ordonantele care vin �i impun fiindca bugetul Romaniei nu te mai 
ajuta absolut cu nimic fiindca ati vazut �i dumneavoastra situatia la nivelul tarii ca suntem 
aproape de deficit excesiv �i o sa vedem in 2025 can.cl vom plati toate facturile tuturor celor 
petrecute de-a lungul acestor 4 ani. Nu cred ca n-avem solutii, adica nu cred ca avem alta 
solutie decat sa plateasca fiiecare ceea ce se cuvine a fi platit in acest ora�. De la 
salubrizare la ce vreti dumneavoastra fiindca dumnevoastra probabil �titi de multe ori ca 
fiecare, cum m-am exprimat anterior cam nu vrea sa plateasca nimic. In fine. Daca a� putea 
domnul pre�edinte �i cred ca intereseaza pe toata lumea vis a vis de informarea de la AP A 
SERVICE, eu cred ca eel mai bine ar fi ca domnul director de la APA SERVICE cu 
domnul pre�edinte de la CJ care este reprzentantul actionariatului majoritar �i implicit cu 
mine reprezentand actionariatul minoritar sa tinem o confierinta de presa. Eu am fa.cut 
demersurile necesare �i le fac inca pentru o propunere legislativa chiar la ANRSC ca 
familiile nevoiai;;e cu venitul minim sau un venit foarte modest sa poati beneficia de 6 metri 
cubi de apa �i canal pe un pret minim, ceea ce depa�e�te bineinteles sa fie supus 
supraimpozitarii. Mi se pare ca pretul la apa chiar daca suntem la jumatatea clasamentului, 
nici in frunte dar nici in urma, este insuportabil pentru familiile cu venituri minime in acest 
ora�. Presupun ca toti de aici ne aflam in aceea�i pozitie de a sustine acest proiect ca media 
de 6 metri cubi, prima data sa fie suportata de catre primarie pentru persoanele cu venitul 
minim garantat i;;i ulterior sa speram ca putem mentiona �i alte categorii de persoane aflate 
in nevoie. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Doamna consilier Sandulescu, va 
rog! 

Doamna consilier Sandulescu Petronela: Multumesc, tot la pretul apei ma refer 
pentru ca din cate imi aduc eu aminte, in iunie anul trecut, domnul viceprimar Muscalu a fost 
imputemicit sa aprobe politica tarifara, deci referitor la pretul apei se �tia inca de anul trecut 
care va fi. 

Domnul primar Anghelescu Adrian:Doamna Sandulescu, Consiliul Local a fost 
impotriva, chiar domnul Maroiu a luat cuvantul �i s-a votat impotriva �i a fost mandatat 
pentru a vota impotriva. 

17 



Doamna consilier Sandulescu Petronela:Deci nu �tiu cum ar fi, poate doar Primaria 

sa suporte exact cum ati zis dumneavoastra, pentru familiile nevoia�e. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Ca �i subventionare. 

Doamna consilier Sandulescu Petronela: Ca �i subventionare dar eu nu cred ca, nu 

are cum sa scada pretul apei. Parerea mea este ca demersurile acestea pentru a scadea preful 

ape1 ... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna Sandulescu ideea este in felul 

urmator, eu am cerut directorului de Ia AP A SERVICE sa-�i faca un calcul pe cantitatile de 

apa consumate zilnic, saptamanal, lunar, sa acordam populatiei posibilitatea civilizatorie de a 

consuma 6 metri cubi de apa potabila �i canal la un pret minimal iar restul ce se considera a fi 

risipa pentru persoane fizice sa fie suprairnpozitate la un nivel astfel incat sa acopere 

cheltuielile pe care la are cu pretul minim al apei, grosso modo sa iasa la acela�i rezultat. 

Domnul consilier Tiganila George: Dar de ce nu scade apa vinerea la o valoare �i 

canalul iar avem 15 lei apa, canalul la fel. Sa scada canalul. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Nu se poate, este lege, domnul consilier adica 

odata calculat pretul reprezinta procent din rnetrul cub de apa potabila. Pretul la canalizare, nu 

ai cum sa modifici sa pui maijos sau mai sus. 

Domnul consilier Tiganila George: Dar sunt persoane care nu arunca toata apa la 

canal. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Tocmai de aceea este calculat in jur de 80% 

dar probabil populatia nu �tie fiindca municipalitatea, deci noi toti cetatenii platim �i apa 

pluviala care se duce la statia de epurare, deci apa care cade de la ploaie, a�a este legislatia pe 

probleme de mediu. 

Domnul consilier Maroiu Marian:Se dore�te prelungirea contractului de delegare al 

gestiunii de transport in Municipiul Giurgiu tot in regim de urgenta, nu �tiu daca se mai poate, 

sa analizati bine. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Pai este raspunsul juridic altfel �i eu nu mi-a� 

permite sa fac a�a ceva. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Dar fara licitatie eu ... Va asumati un rise destul de 

mare. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Cineva de la juridic? 

Doamna director Chilat Magdalena: Da, este raspunsul legal, exact cum ati spus �i 

dumneavoastra raportat la legislatia europeana care permite in situatii de urgenta sa 

prel ungeasca. 

Domnul consilier Maroiu Marian:$i care este urgenta? 
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Doamna director Chilat Magdalena:Lipsa operatorului de transport. 

Domnul consilier Maroiu Marian:Cand expira? in iunie. �i pana in iunie nu putem 
sa organizam licitatie? 

Doamna director Chilat Magdalena: Nu. Nu exista timpul material necesar pentru 
a�a ceva. 

Domnul consilier Maroiu Marian: De ce nu ati incercat in decembrie sau in 
ianuarie? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Domnul Maroiu �titi de ce, din cauza faptului 
ca am a�teptat tot timpul normele ISCTR, am sperat sa le punem in aplicare,s a transformam, 
sa facem operabila statia de incarcare ca sa dam drumu la autobuze, am tot sperat, hai cu 6 
luni, hai ca 1 an. Cea mai cople�itoare situatie este pentru mine, va dati seama ca eu sunt eel 
injurat pentru ca eu nu folosesc autobuzele, ca nu folosesc statia, ca maresc, cum sa spun eu, 
tarifarea, dar s-a admis o singura datain 2022 daca va aduceti aminte. 

Domnul consilier Maroiu Marian:Nu este vorba de asta, este vorba de scoaterea la 
licitatie a serviciului, aici este toata problema. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Dar va dati seama ca daca nu aveam 
legalitatea ... 

Domnul consilier Maroiu Marian: Care este starea de urgenta care impune? 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Asigurarea functionarii zilnice a transportului 
public. 

Domnul consilier Maroiu Marian: Da dar noi din momentul in care am prelungit 
inca 6 luni sau cat s-a prelungit acest contract trebuia sa ne dam seama ca in momentul acela 
nu avem cum in 6 luni de zile sa punem ... 

Domnul prirnar Anghelescu Adrian: Eu a� scoate oricand la licitatie, va garantez ca 
nu ... 

Domnul consilier Maroiu Marian: Nu este timpul suficient ca sa faceti procedura 
legala pentru a�a ceva. 

Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna Glavan, va rog frumos. De ce nu am 
fa.cut licitatie ce spune domnul Maroiu? 

Doamna director Glavan Gina: Nu s-a putut organiza licitatie pentru ca in primul 
rand ca �i operator, TRACUM este declarat ca �i operator de regiune, ca operator de transport 
ca sa putem organiza licitatie cu un alt operator este ilegal iar pentru alegerea unui alt operator 
prin licitatie trebuie eel putin un an de zile pana este demarata procedura, un an de zile 
insemna 05.06.2023 cand inca se spera la TRACUM sa-�i inceapa activitatea. 

Domnul consilier Maroiu Marian: in septembrie anul trecut. 
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Doamna director Glavan Gina: in iunie anul trecut trebuia demarata �i in niciun caz 
nu puteam demara procedura in momentul in care noi av earn o certitudine .. . neinteligibil 

Domnul consilier Maroiu Marian:�i o sa ramana la urgenta Liber Transul... 

Domnul primar Anghelescu Adrian: �i a�a nu sunt bune de nimic. Poftim? Mai 
repetati odata. 

Doamna director Glavan Gina: Urgenta este asigurarea transportului. 

Domnul pre�edinte de �edinfa Muscalu Ionel: Va multumesc, daca mai sunt alte 
luari de cuvant, alte probleme? Daca nu, va multumesc tuturor. Va urez o zi buna in 
continuare. 0 primavara frumoasa cetatenilor no�tri fiind o zi speciala, la multi ani 
doamnelor. Maine este 1 Martie, un moment special, marti�orul, spectacolul este maine pe 
strada, sunt sigur ca ne vom vedea. Va urez o zi buna in continuare. Multumesc! 

�edinta se incheie la ora 14:43 
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intocmit, 

Popa Maria 




